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NM.0002.14.2016 

 

 

  P R O T O K Ó Ł  NR XXVIII/2016 

z XXVIII Sesji Rady Miasta Sanoka VII kadencji, 

która odbyła się w dniu 20.12.2016 r. od godz. 900 

do godz. 1120  w Sali Herbowej tut. Urzędu Miasta 

pod przewodnictwem Pana Zbigniewa Daszyka 

Przewodniczącego Rady Miasta 

oraz Wiceprzewodniczącego Rady Miasta 

Pana Romana Babiaka  

 

 

Na ogólną liczbę 21 radnych w XXVIII Sesji Rady Miasta Sanoka VII kadencji udział  

wzięło wg listy obecności 18 radnych. 

 

1. Babiak Roman 

2. Banach Krzysztof 

3. Baszak Janusz  

4. Bętkowski Ryszard  

5. Daszyk Zbigniew 

6. Drwięga Maciej 

7. Herbut Adrian 

8. Karaczkowski Ryszard  

9. Kornecki Adam 

10. Kot Wanda 

11. Lewandowski Piotr 

12. Lisowska Teresa 

13. Osękowski Marian 

14. Osika Jakub 

15. Radożycki Łukasz 

16. Rogowska – Chęć Grażyna 

17. Ryniak Adam 

18. Święch Witold 

 

Nieobecni radni (nieobecność usprawiedliwiona): 

1. Kornecka – Mitadis Agnieszka  

2. Wolanin Bolesław 

3. Wydrzyński Jan 

 

Przewodniczący Zarządów Rad Dzielnic obecni na XXVIII Sesji Rady Miasta Sanoka 

VII kadencji. 
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1. Hydzik Paweł      - Rada Dzielnicy Zatorze 

2. Małek Bogusława      - Rada Dzielnicy Posada  

3. Kornecki Józef      - Rada Dzielnicy Dąbrówka  

4. Osękowski Marian     - Rada Dzielnicy Wójtostwo  

5. Sieczkowski Adam    - Rada Dzielnicy Błonie 

6. Szul Krzysztof      - Rada Dzielnicy Śródmieście    

 

Nieobecny Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Olchowce Pan Grzegorz Kozak 

(nieobecność usprawiedliwiona)  

 

Ponadto w XXVIII Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli: Burmistrz Miasta Pan 

Tadeusz Pióro, Zastępca Burmistrza Pan Edward Olejko, Zastępca Burmistrza Pan 

Stanisław Chęć, Skarbnik Miasta Pan Bogdan Florek, Sekretarz Miasta Pan Waldemar 

Och, Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Kapitalnych Pan Ignacy Lorenc,   

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Pani Aneta 

Kończak – Kucharz.  

 

Otwarcie sesji. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył XXVIII Sesję Rady Miasta 

Sanoka. Powitał Wysoką Radę, Burmistrza Miasta, Zastępców Burmistrza, Skarbnika 

Miasta, Sekretarza Miasta, Przewodniczących Zarządów Dzielnic, przedstawicieli 

prasy oraz  wszystkich obecnych  na Sesji Rady.  

 

Na podstawie listy obecności  stwierdził, że na sali obrad jest odpowiednia ilość 

Radnych  do podejmowania  prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 2. 

Powołanie sekretarza sesji. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk powołał na sekretarza sesji radną 

Panią Wandę Kot.   

 

Ad. 3. 

Zapoznanie Rady z porządkiem obrad 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk poinformował, że program Sesji został 

Radnym dostarczony. 

porządek obrad; 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 
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4. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach.  

5. Sprawozdanie Komisji z działalności między sesjami. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 

7. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 

2016, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

8. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta 

Sanoka wraz ze szczegółową inwentaryzacją”, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie.  

9. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego w Sanoku”, z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie.  

10. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta   w sprawie przekazania do korzystania 

części nieruchomości komunalnej na rzecz Dzielnicy Śródmieście, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

11. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie odpłatnego obciążenia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 233/68 służebnością przesyłu sieci 

ciepłowniczej na rzecz SPGK  Sp. z o.o, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie.  

12. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w  drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

położonych w Sanoku oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 543/1 

i 543/2 o łącznej pow. 0,0612 ha oraz 545/2 o pow. 0,0106 ha, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie.  

13. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka położonej 

w Sanoku przy ul. Polnej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 801/4 

o pow. 0,0562 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

14. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 1563 o pow. 0,0757 ha i nr 

1564 o pow. 0,0804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

15. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta Sanoka 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki 540/1 o pow. 0,2076 ha i 540/2 

o pow. 0,1804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.   

16. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 

nieruchomości położonej w Sanoku obr. Dąbrówka przy ul. Broniewskiego 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 980/16 o pow. 0,0059 ha na 

rzecz właściciela nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 1296, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

17. Podjęcie uchwały dot. planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  
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18. Podjęcie uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. 

19. Interpelacje. 

20. Wolne wnioski i zapytania.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

21. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Zgłoszono następujące uwagi do porządku obrad: 

 

Burmistrz Miasta Pan Tadeusz Pióro zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do 

porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

 

1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielania pomocy finansowej 

Powiatowi Sanockiemu na przebudowę drogi powiatowej ul. Podgórze w Sanoku. 

W poprzedniej uchwale była kwota 150.000 zł, relatywnie ta kwota wynosi 

117.900 zł, nadwyżka która będzie zwracana będzie umieszczona na innych 

paragrafach budżetu. 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 18 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały zostaje 

wprowadzony jako pkt. 9 porządku obrad. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania: „Budowa drogi wojewódzkiej nr 886 na 

odcinku pomiędzy planowaną obwodnicą miasta Sanoka a drogą krajową nr 28”. 

Chodzi o łącznik od ul. Beksińskiego do obwodnicy, pierwotnie w budżecie była 

zapisana kwota 250.000 zł na rok 2017, bo tak było uzgodnione z Urzędem 

Marszałkowskim. W między czasie Urząd Marszałkowski podjął uchwałę  

o dofinansowaniu 85% tego łącznika, czyli 13.500.000 zł, RIO zakwestionowało 

tą uchwałę, ponieważ nie ma uchwały mówiącej o 15% wkładu własnego miasta.  

W związku z tym Marszałek Województwa zwrócił się z tematem, aby zwiększyć 

na rok 2017 kwotę z 250.000 zł do 900.000 zł i również, żeby w uchwale był 

zapis, że na rok 2018 przeznacza się pozostałą kwotę z tego łącznika, czyli 

1.500.000 zł, w sumie ten łącznik ma nas kosztować 15%, czyli 2.400.000 zł.     

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad głosowało 18 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały zostaje 

wprowadzony jako pkt. 8 porządku obrad. 

 

 

porządek obrad po zmianach ; 

 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Powołanie sekretarza sesji. 



 5 

3. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach.  

5. Sprawozdanie Komisji z działalności między sesjami. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 

7. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na rok 

2016, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

8. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie udzielania pomocy 

finansowej dla Województwa Podkarpackiego na realizację zadania: „Budowa 

drogi wojewódzkiej nr 886 na odcinku pomiędzy planowaną obwodnicą miasta 

Sanoka a drogą krajową nr 28”, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie.  

9. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmieniany uchwały w sprawie 

udzielania pomocy finansowej Powiatowi Sanockiemu, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie.  

10. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta 

Sanoka wraz ze szczegółową inwentaryzacją”, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie.  

11. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego w Sanoku”, z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie.  

12. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta   w sprawie przekazania do korzystania 

części nieruchomości komunalnej na rzecz Dzielnicy Śródmieście, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

13. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie odpłatnego obciążenia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 233/68 służebnością przesyłu sieci 

ciepłowniczej na rzecz SPGK  Sp. z o.o., z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie.  

14. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w  drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

położonych w Sanoku oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 543/1 

i 543/2 o łącznej pow. 0,0612 ha oraz 545/2 o pow. 0,0106 ha, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie.  

15. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka położonej 

w Sanoku przy ul. Polnej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 801/4 

o pow. 0,0562 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

16. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 1563 o pow. 0,0757 ha i nr 

1564 o pow. 0,0804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

17. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta Sanoka 
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oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki 540/1 o pow. 0,2076 ha i 540/2 

o pow. 0,1804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.   

18. Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 

nieruchomości położonej w Sanoku obr. Dąbrówka przy ul. Zamenhofa  

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 980/16 o pow. 0,0059 ha na 

rzecz właściciela nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 1296, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

19. Podjęcie uchwały dot. planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  

20. Podjęcie uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. 

21. Interpelacje. 

22. Wolne wnioski i zapytania.      

23. Zamknięcie obrad sesji. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Ad. 4. 

Informacja Przewodniczącego o złożonych interpelacjach. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Zbigniew Daszyk poinformował, że w dniu 

10.11.2016 r. wpłynęła interpelacja radnego Jana Wydrzyńskiego w sprawie budowy 

wiaduktu nad linią kolejową nr 108, która przebiega przez miasto Sanok od zachodu 

w kierunku wschodu (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. 5. 

Sprawozdanie Komisji z działalności między sesjami. 

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza –   w okresie między sesjami odbyła 6 

posiedzeń. Komisja rozpatrywała głównie sprawy gruntowe oraz pracowała nad 

projektem budżetu na rok 2017, jak również nad projektem wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2017-2028. W trakcie swoich posiedzeń Komisja obradowała 

w sumie nad 16 sprawami, wydając 14 pozytywnych opinii, 2 negatywne opinie. 

W Komisji pozostały jeszcze 3 sprawy do rozpatrzenia. Przewodniczący Komisji lub 

jej członkowie zwracali się kilkakrotnie z pisemnymi pytaniami do Zarządu Miasta, nie 

na wszystkie pytania uzyskano odpowiedzi. Omówienie poszczególnych spraw oraz 

wyniki głosowań zostaną przedstawione w trakcie obrad nad poszczególnymi 

punktami dzisiejszej sesji.     

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej – w okresie między sesjami odbyła 4 posiedzenia. 

Komisja głównie zajmowała się analizą i opiniowaniem projektu budżetu na rok 2017 

w działach merytorycznie dotyczących Komisji Infrastruktury. Wysłuchała na 

wspólnym pierwszym posiedzeniu prezentacji budżetu. W toku prac na kolejnych 

spotkaniach wysłuchała propozycji dochodów i wydatków prezentowanych przez 

zaproszonych gości, Burmistrza, Naczelników Wydziałów merytorycznych. 

Zajmowała się opiniowaniem propozycji zadań inwestycyjnych, remontowych, 

opracowań projektów technicznych, planów przestrzennych, gospodarki gruntami 
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i nieruchomościami zaproponowanymi w budżecie na rok 2017. Wypracowany 

wniosek Komisja Infrastruktury przekazała zgodnie z harmonogramem prac nad 

budżetem do Komisji Finansowo – Gospodarczej w planowanym terminie.  Ponadto 

Komisja na bieżąco opiniowała wnioski Wydziałów merytorycznych dot. gospodarki 

gruntami. Ponadto zajmowała się opiniowaniem projektów uchwał, które będą 

procedowane na przedmiotowej sesji.        

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki – w okresie między sesjami odbyła 2 

posiedzenia. Pierwsze było 21.11.2016 r. i było to wspólne posiedzenie Komisji dot. 

pierwszego czytania budżetu. Kolejne spotkanie odbyło się 1.12.2016 r., na którym 

Komisja zajmowała się opiniowaniem projektu budżetu na rok 2017. 

 

Komisja Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej –  w okresie między sesjami 

odbyła 3 posiedzenia, w dniach 21 i 30 listopada oraz 19 grudnia. Pierwsze 

z wymienionych posiedzeń odbyło podczas wspólnych Komisji z Komisją Finansowo 

– Gospodarczą i dotyczyło pierwszego czytania projektu budżetu miasta Sanoka na 

2017 rok. Kolejne posiedzenie Komisji dotyczyło szczegółowego omówienia projektu 

budżetu miasta Sanoka na 2017 w działach 851 ochrona zdrowia, 852 pomoc 

społeczna, 855 rodzina. Ostatnie posiedzenie Komisji odbyło się w dniu wczorajszym 

w związku z pismem jakie wpłynęło do Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy 

Społecznej od Stowarzyszenia Pomocy Rodzinie im. Św. Ks. Zygmunta 

Gorazdowskiego w Sanoku. Efektem prac członków Komisji Ochrony Zdrowia 

i Pomocy Społecznej było wypracowanie w dniu 30.11.2016 r. wniosku do projektu 

budżetu miasta na rok 2017, który został skierowany do Przewodniczącego Komisji 

Finansowo – Gospodarczej oraz pozytywne zaopiniowanie w dniu 19.12.2016 r. 

prośby o przyznanie dotacji celowej dla Stowarzyszenia Pomocy Rodzinie im. Św. 

Ks. Zygmunta Gorazdowskiego w Sanoku.    

 

Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – w okresie między 

sesjami odbyła 2 posiedzenia. Jedno posiedzenie odbyło się w dniu 21.11.2016 r. 

i było to wspólnie posiedzenie Komisji dot. pierwszego czytania budżetu. Drugie 

posiedzenie odbyło się w dniu 2.12.2016 r., na którym Komisja omawiała i opiniowała 

projekt budżetu w swojej działalności oraz zaopiniowała dwa projekty uchwały.  

 

Komisja Rewizyjna – w okresie między sesjami odbyła 2 posiedzenia. Na 

posiedzeniu w dniu 18.11.2016 r. Komisja przyjęła sprawozdanie z kontroli 

w zakresie realizacji i wyniku finansowego rządowych zadań zleconych za rok 2014 

i 2015 (pkt. 6 planu pracy) oraz z kontroli w zakresie prawidłowości udzielania 

zamówień publicznych za rok 2014 i 2015 (pkt. 7 planu pracy). Sprawozdania zostały 

przyjęte bez uwag. W dniu 9.12.2016 r. Komisja przyjęła sprawozdanie z kontroli dot. 

skarg za rok 2013 i 2014 (pkt. 8 planu pracy). Sprawozdanie zostało przyjęte bez 

uwag.      
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Ad. 6. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami.  

 

Sprawozdanie z wydanych zarządzeń  stanowi załącznik do protokołu.  

 

Burmistrz Miasta Sanoka Pan Tadeusz Pióro przedstawił sprawozdanie 

z działalności między sesjami cyt.:  

 

Spotkałem się z Marszałkiem Województwa Podkarpackiego Władysławem Ortylem. 

Omówiliśmy współprace samorządów w pozyskiwaniu środków na realizację 

inwestycji w Sanoku.  

 

Uczestniczyłem w obchodach Święta Terenowych Organów Administracji Wojskowej, 

które odbyły się w Stalowej Woli.   

 

Uczestniczyłem w otwarciu XI Niepodległościowego Biegu Sokoła organizowanego 

przez Towarzystwo Gimnastyczne „Sokół”.  

 

Wręczyłem nagrodę w Międzynarodowym Turnieju Hokejowym Oldboys Sanok Cup. 

 

Wraz z Burmistrzami i Skarbnikiem Miasta odbyliśmy spotkania z Konwentem Rady 

Miasta Sanoka.  

 

Spotkałem się ze Starostą Sanockim Romanem Koniecznym, omówiliśmy 

współpracę i bieżące sprawy samorządów.  

 

Spotkałem się z Prezesem Autosanu Markiem Opowiczem, omówiliśmy aktualną 

sytuację w spółce.   

Chciałbym powiedzieć, że jest zielone światło dla Autosanu, nie chciałam bym na ten 

temat się wypowiadać, ale na pewno Państwo wiecie, po konferencji, która była 

robiona na terenie Autosanu, ale również i ja wierzę, że Pan Prezes Opowicz na ten 

temat więcej powie, jeżeli rzeczywiście będzie bliżej realizacji dobrych rzeczy dla 

Autosanu, a tym samym dla Sanoka.   

 

Z inicjatywy Ligii Ochrony Przyrody przeddzień Święta Niepodległości przy Placu 

Harcerskim posadzono brzozę ku pamięci Danuty Siedzikówny  pseudonim „Inka”. 

Jest to kolejne drzewo przypominające o bohaterskich czynach postaci znanych 

z historii. 

 

Wraz z Burmistrzami uczestniczyliśmy w miejsko-powiatowo-gminnych obchodach 

Narodowego Święta Niepodległości. 

 

Uczestniczyłem w V Targach Edukacji i Pracy „Zatrudnienie moim priorytetem”. 
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Uczestniczyłem w Kongresie 590, który odbył się w Centrum Kongresowo – 

Wystawienniczym w Jasionce koło Rzeszowa.  

 

Na zaproszenie Posła na Sejm RP Piotra Uruskiego gościem moim był Wiceminister 

Sprawiedliwości Michał Wójcik. W spotkaniu uczestniczył Poseł Piotr Uruski, 

Wiceburmistrz Edward Olejko, Zastępca Przewodniczącego Rady Miasta Roman 

Babiak oraz Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Janusz Baszak. 

 

Uczestniczyłem w jubileuszu 55-lecia istnienia Grupy Bieszczadzkiej GOPR, 

wręczyłem ozdobny grawerton i Ikonę Św. Michała Archanioła patrona Sanoka.  

 

Spotkałem się ze Stowarzyszeniem Rodu Komskich w Sanoku, którzy wraz 

z Miastem ufundowali pamiątkową tablicę w hołdzie gen. Marcinowi Komskiemu, 

którą odsłonięto w Kamieńcu Podolskim na Ukrainie. W uroczystościach odsłonięcia 

tej tablicy uczestniczyli Zastępca Burmistrza Miasta Sanoka Stanisław Chęć, 

Przewodniczący Rady Miasta Zbigniew Daszyk oraz Wiceprzewodniczący Rady 

Roman Babiak. 

 

Uczestniczyłem w spotkaniu organizacyjnym „Szlachetna paczka”, podczas którego 

wybrano trzy rodziny, dla których zakupiono wskazane przez nich rzeczy i produkty. 

Zostały one przekazane dla rodzin podczas finału akcji, która odbyła się na terenie 

MOSIR- u w Sanoku. Dziękuję w tym miejscu wszystkich darczyńcom za okazaną 

pomoc, po raz pierwszy Miasto, Urząd zaangażował się w tworzenie tej „Szlachetnej 

paczki”, dzięki darczyńcom mogliśmy uhonorować i przekazać rzeczy niezbędne dla 

trzech rodzin.  

 

Wraz z Burmistrzem Edwardem Olejko uczestniczyłem w spotkaniu z kupcami Hali 

Targowej i Zielonego Rynku. Ustaliliśmy zasady dzierżawy poszczególnych stoisk.  

 

Wiceminister Spraw Wewnętrznych i Administracji Jakub Skiba kontrolując 

regionalne jednostki Straży Granicznej znalazł także czas, aby przyjrzeć się 

działaniom samorządu. Na moje zaproszenie spotkał się z przedstawicielami lokalnej 

władzy w Sali Herbowej Urzędu Miasta. W spotkaniu uczestniczyli Starosta Powiatu 

sanockiego Roman Konieczny, Wiceburmistrzowie, Skarbnik, Komendant 

Bieszczadzkiego Oddziału Straży Granicznej płk dr Piotr Patla, Komendant Placówki 

Straży Granicznej w Sanoku ppłk Paweł Lubieński. 

 

Uczestniczyłem w corocznym Święcie Sanockich Górników i Gazowników, które 

odbyło się w Sanockim Domu Kultury. 

 

Uczestniczyłem w otwarciu II Turnieju Karpackiej Młodzieżowej Ligii Hokejowej, 

w której swoje mecze rozgrywa drużyna młodzika UKS STS Niedźwiadki MOSiR 

Sanok.  
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Spotkałem się z Dyrektorem Firmy BOSZ Bogdanem Szymanikiem, uściśliliśmy 

działania związane z wydaniem kalendarza na 2017,  a także powstaniem nowego 

albumu miasta Sanoka. Zarówno kalendarz, jak i album nowy miasta Sanoka jest już 

dostępny.  

 

Uczestniczyłem w II Mikołajkowym Turnieju Piłki Nożnej o Puchar Sokoła, do 

zawodów przystąpiło 9 drużyn. 

 

Odbyłem spotkania z nowo powołanym Zarządem spółki hokejowej STS Spółka 

Akcyjna. W spotkaniu uczestniczył Prezes Zarządu Jerzy Burtan, Wiceprezes Hubert 

Paszkiewicz, doradca ds. marketingu Jakub Górski oraz przedstawiciel Rady 

Nadzorczej Spółki Bartłomiej Rychter. Spotkanie przebiegało w bardzo dobrej 

atmosferze, Zarząd przedstawił działania związane z rozliczeniem budżetu spółki 

i wstępnym harmonogramem dalszych działań, które powinny doprowadzić do 

reaktywowania udziału drużyny seniorskiej w rozgrywkach sezonu 2017/2018.  

 

Uczestniczyłem w Mikołajkach na lodzie, które obyły się na Arenie w Sanoku, brało 

w nich udział bardzo dużo dzieci wraz z rodzicami nie tylko z terenów Sanoka.  

 

Brałem udział w Międzynarodowym Dniu Wolontariusza, podczas uroczystej gali 

w Auli Państwowej Wyższej Szkoły Zawodowej w Sanoku nagrodzono trud i starania 

osób, które społecznie działają na rzecz innych. W tym roku gospodarzem 

podsumowującym rok działań Powiatowego Centrum Wolontariatu w Sanoku  było II 

Liceum Ogólnokształcące. 

 

Dzięki współpracy miasta Sanoka i Agencji Pankreator, Sanok jako jedno z 32 miast 

w Polsce znalazł się na trasie tegorocznego przyjazdu świątecznej ciężarówki Coca 

Cola.     

 

Spotkałem się z Posłem Piotrem Uruskim, umówiliśmy wspólnie działania związane 

z pozyskiwaniem środków zewnętrznych na realizację inwestycji w Sanoku. 

 

Spotkałem się z Dyrektorem Caritas Archidiecezji Przemyskiej ks. Arturem Jańcem 

oraz proboszczami parafii sanockich, omówiliśmy organizację Wigilii na Sanockim 

Rynku. 

 

Spotkałem się z dyrekcją, pedagogami, uczniami Państwowej Szkoły Muzycznej I i II 

stopnia w Sanoku oraz Społecznej Szkoły Muzycznej II stopnia, aby podziękować za 

wkład w kulturę i promocję miasta.  

 

Uczestniczyłem z Zastępcą Burmistrza Stanisławem Chęciem oraz 

Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Ryszardem 

Karaczkowskim w podsumowaniu sportowych osiągnięć szkół z terenu Gminy Miasta 

Sanoka w roku szkolnym 2015 i 2016. W obszarze gimnazjalnym, jak i również  
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szkoły podstawowej Sanok ma miejsca na podium I, II, III, czołówka, dzięki temu 

bardzo wysokie miejsce ma również Powiat Sanocki.    

 

Uczestniczyłem wraz z Wiceburmistrzem Stanisławem Chęciem we Mszy Św. 

z okazji 35-lecia wprowadzania stanu wojennego, złożyliśmy wiązankę pod tablicą. 

 

Brałem udział w otwarciu zawodów w short – tracku, ponad 200 zawodników z 15 

krajów  rywalizowało między ze sobą o awans do Junior Europa Cup. 

 

Obyłem szereg spotkań z Dyrektorami podległych miastu instytucji, prowadzono 

szereg rozmów z Naczelnikami Wydziałów  dot. projektowania budżetu na 2017 rok.  

 

Chciałbym na koniec odnieść się do dwóch elementów. Chciałbym odnieść się do 

tematyki na ostatniej sesji nadzwyczajnej, która była poświęcona zwiększeniu kwoty 

na centrum rehabilitacji i sportu. Jeszcze raz podkreślam, że dopiero teraz 

rozpoczyna się perspektywa unijna  2014-2020, otwiera się możliwość zdobywania 

środków, jest to ostatni moment, żeby skorzystać z naprawdę dużych pieniędzy, 

jeżeli byśmy tego nie wykorzystali, drugiej szansy na pewno nie będziemy mieć. 

Skoro zostaliśmy wpisani w program inwestycji o szczególnym znaczeniu dla 

polskiego sportu z możliwością dofinansowania przeznaczoną na budowę centrum 

i rehabilitacji sportu w Sanoku to znaczy, że na pozyskanie pieniędzy z zewnątrz 

szanse są ogromne i niewykorzystanie ich byłoby nierozważnym zaniechaniem. Jeśli 

Sanok ma się rozwijać turystycznie, to musimy mieć dla turystów ofertę szerszą niż 

tylko koncerty na Rynku i muzea. Obiekt, który zamierzamy wybudować będzie 

jednym z najnowocześniejszych w kraju, a na pewno w regionie, nie ma obaw co do 

tego, że nie będzie cieszył się zainteresowaniem, jestem pewien, że przyciągnie 

bardzo dużo turystów. Sanoczanie od lat marzą o nowoczesnym basenie, ciągle 

słychać, że rodziny z dziećmi korzystają z kąpieli na basenach w sąsiednich 

miastach, to jest inwestycja przez mieszkańców oczekiwania od lat. Nie ma 

porównania pomiędzy centrum rehabilitacji i sportu a planowaną niegdyś budową 

aquaparku. Aquapark to wyłącznie rozrywka, kosztowna w utrzymaniu o czym 

wiedzą samorządy w dużych miastach.  Centrum rehabilitacji będzie pełniło wiele 

funkcji, baseny nigdy się nie bilansują, ale tutaj jest szansa, że dzięki związkom 

sportowym, które będą korzystać  z obiektów, że Sanok będzie mógł się stać dzięki 

odnowie biologicznej w połączeniu z tą bazą, która jest, jednym z najważniejszych 

polskich ośrodków dla sportów zimowych. Oczywiście, że taka inwestycja to ogromna 

odpowiedzialność, dziękuję Radzie za pozytywny werdykt co do zmiany ustawy 

budżetowej i podjęcie decyzji o zapewnieniu dodatkowych środków na tą inwestycję. 

Ze swej strony dołożę wszelkich starań aby stworzyć dla niej jak najkorzystniejszy 

montaż finansowy. Już prowadzę rozmowy ze szpitalami, zarówno wojewódzkimi, jak 

i naszymi szpitalami jeśli chodzi zabezpieczenie obszaru rehabilitacyjnego, są 

zainteresowane szpitale i rzeszowskie, i nasz szpital jest zainteresowany, 

a jednocześnie prowadzimy rozmowy o montażu finansowym. Przedstawiciel Urzędu 

wraz z Burmistrzem Edwardem Olejko odbyli robocze spotkanie z delegacją 
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ukraińskiego miasta Wynohradiw, położonego na Zakarpaciu, ponad 25 tyś. stolica 

powiatu planuje podobnie jak Sanok stworzenie zaplecza rehabilitacyjnego przy 

tamtejszym centrum sportu. Przedmiotem rozmów były właśnie te plany oraz 

złożenie wspólnego projektu do Programu Współpracy Transgranicznej Polska – 

Białoruś – Ukraina na lata 2014-2020. Chciałem powiedzieć, że tutaj możemy liczyć, 

do końca roku jest składana fiszka na tą inwestycję, dokumenty muszą być złożone 

do końca maja 2017 roku, co by fajnie współgrało z naszym uruchomieniem tej 

inwestycji, bo planujemy ją uruchomić wejściem na zezwolenie na budowę do 10 

maja. Kwota, którą możemy oczekiwać to jest ponad 1 mln. euro, czyli dodatkowe 4 

mln zł możemy liczyć, że już przy tym montażu finansowym na tym etapie mamy. 

Tak, że jeszcze raz dziękuję Radzie za przegłosowanie i zobaczymy jaki będzie 

montaż finansowy w połowie roku 2017 i na koniec roku 2017.  

Chciałem również poinformować Państwa, że w dniu 13 grudnia w siedzibie Biura 

Inżyniera Kontraktu odbyła się IX Rada Budowy obwodnicy Sanoka pn. 

„Zaprojektowanie i budowa obwodnicy w ciągu drogi krajowej Medyka - Zator 

o długości 7 km”. Podczas spotkania podsumowano pierwszy etap obejmujący 

opracowanie projektu budowalnego wraz z niezbędnymi materiałami wymaganymi do 

wydania decyzji o pozwoleniu na budowę i do wywłaszczeń. Termin wykonania tych 

prac dotrzymany przez wykonawcę i ostatecznie tzw. kamień milowy został 

osiągnięty. Mamy projekt, mamy wszystkie dokumenty, które są wymagane do 

podjęcie decyzji do wywłaszczeń, a to znaczy, że wiosną 2017 roku będą mogły być 

prowadzone prace przygotowawcze tj. odkrzaczanie, czy prace rozbiórkowe, po to by 

na przełomie miesiąca maja i czerwca mogły wejść w teren maszyny budowalne 

z robotami ziemnymi. Zarówno wykonawcy jak i zamawiający, Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad bardzo serdecznie dziękowała władzom miasta Sanoka 

za aktywny udział w pierwszym etapie budowy oraz zaangażowanie w uzgodnieniach 

leżących po stronie miasta, również takie działania były skierowane do Wydziału 

Geodezji Starostwa Powiatowego w Sanoku, który wniósł duży wkład w dotrzymaniu 

terminu uzgadniając odwrotnie podziały geodezyjne stanowiące materiał do decyzji 

z RID-u. Ta inwestycja ma ruszyć na przełomie maja i czerwca i Sanok będzie miał 

co najmniej dwie duże inwestycje, a ja wierzę, że również trzecią w środku. Jedna 

inwestują to  obwodnica Sanoka,  druga inwestycja to rozpoczęcie budowy centrum 

rehabilitacji i sportu, a w środku miasta trzecia inwestycja dworzec multimodalny, bo 

wierzę, że do tego czasu zostanie w ramach MOF-u te projekty ustawione i będzie 

można przystąpić do umów. Również walczymy o to, żeby Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad w 2017 r. rozpoczęła remont i  może skończyła remont drogi 

ul. Lipińskiego, która jest w bezpośredniej styczności przy dworcu multimodalnym.             

                                

Ad.7. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały budżetowej na 

rok 2016, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

Skarbnik Miasta Pan Bogdan Florek na wstępie zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały, a mianowicie w między czasie 14 grudnia weszło zarządzenie Burmistrza 
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Nr 206/2016 i zmieniły się wartości, które są przedstawione w projekcie uchwały, 

czyli w tej chwili w § 1 kwotę dochodów budżetowych 136.639.396,18 zł zastępuje 

się kwotą 136.679.396,18 zł, oraz po stronie wydatków w § 2 wydatki budżetowe 

w kwocie 134.128.853,10 zł zastępuje się kwotą 134.168.853,10 zł.  

Zmiany w przedmiotowym projekcie uchwały dotyczą zwiększenia dochodów 

budżetowych o kwotę 40.000 zł w rozdziale 75801 w części oświatowej subwencji 

ogólnej, z uwagi na otrzymaną decyzję Ministerstwa Rozwoju i Finansów, która 

zwiększyła ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej kwotę 

przyznanej subwencji o 40.000 zł. Po stronie wydatków te 40.000 zł jest 

przeznaczone na dofinansowanie  szkół i placówek w zakresie sprzętu szkolnego 

i pomocy dydaktycznych, przede wszystkim dotyczy to Gimnazjum Nr 2. Dokonuje 

się również w projekcie uchwały przeniesień wydatków budżetowych, zmniejszenia 

dotyczą rozdziału 90004 § 430 zakup usług pozostałych gdzie kwotę 22.000 zł 

przesuwa się z wydatków w tym samym rozdziale, ale w nowym § 606 wydatki na 

zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych, związane jest to z przesunięciem tych 

środków i zakupem sztucznej choinki na Rynku i zapłaty pierwszej raty w tym roku.        

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt 

uchwały. 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan 

Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały, z uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/245/16 głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych 

nie było, 5 radnych wstrzymało się od głosu.  

 

Uchwała została podjęta. 

 
Ad. 8 
Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Podkarpackiego na realizację zadania: „Budowa 

drogi wojewódzkiej nr 886 na odcinku pomiędzy planowaną obwodnicą miasta 

Sanoka a drogą krajową nr 28”, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Kapitalnych Pan Ignacy Lorenc 

poinformował, że Rada Miasta Sanoka uchwałą IX/79/15 z dnia 10.09.2015 r. 

określiła dofinansowanie w formie dotacji 15% kosztów inwestycji i upoważniła Pana 

Burmistrza Miasta Sanoka do zawarcia porozumienia z Województwem  

Podkarpackim w sprawie określenia wzajemnych zobowiązań w zakresie realizacji 

zadania inwestycyjnego pn.  „Budowa drogi wojewódzkiej nr 886 na odcinku 
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pomiędzy planowaną obwodnicą miasta Sanoka a drogą krajową nr 28”. Drugą 

uchwałę jaką podjęła Rada Miasta to uchwała Nr XIV/109/15 z dnia 26.11.2015 r., na 

podstawie, której została udzielona dotacja celowa w kwocie 120.000 zł dla 

Województwa Podkarpackiego na wykonanie programu funkcjonalno – użytkowego  

w roku 2016. Wykonawcą tego zadania była firma Promost Consulting z Rzeszowa, 

która została wyłoniona przez Podkarpacki Zarząd Dróg w formie przetargu 

nieograniczonego i koszt całkowity tego zadania wyniósł 94.710 zł, zadanie to 

zostało już wykonane. Pismami z dnia 5 grudnia i 12 grudnia Marszałek 

Województwa Podkarpackiego zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały przez Radę 

Miasta Sanoka w sprawie przekazania środków w kwocie 900.000 zł na rok 2017 

i w kwocie 1.500.000 zł na rok 2018 dla Województwa Podkarpackiego na pokrycie 

już kosztów budowy drogi wojewódzkiej nr 886 na odcinku pomiędzy planowaną 

obwodnicą miasta Sanoka a drogą krajową. Ta droga będzie budowana na zasadzie 

zaprojektuj – wybuduj. Z rozmowy z Podkarpackim Zarządem Dróg wynika, że 

w miesiącu styczniu, najpóźniej w lutym zostanie taki przetarg ogłoszony na budowę 

tej drogi. W projekcie budżetu na rok 2017 została zapisana kwota 250.000 zł, 

szacowaliśmy, że będzie to kwota tylko na pokrycie projektu, natomiast Marszałek 

i Podkarpacki Zarząd chcąc zwiększyć i przyśpieszyć to zadanie, stąd jest prośba 

o zwiększenie wydatków o kwotę 650.000 zł w roku budżetowym 2017. Jeśli chodzi 

o to zwiększenie nastąpi ono w uchwale budżetowej, która zostanie przygotowana na 

rok 2017.           

  

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Nie było chętnych do zabrania głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie Pan 

Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały, z uwzględnieniem wniesionej poprawki. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/246/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad.9. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta dot. zmiany uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sanockiemu, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów Kapitalnych Pan Ignacy Lorenc 

poinformował, że Rada Miasta Sanoka podjęła uchwałę Nr XIII/94/15 w dniu 

27.10.2015 r. w sprawie udzielenia Powiatowi Sanockiemu pomocy finansowej na 

realizację w roku 2016 zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej ul. 

Podgórze w Sanoku” w wysokości 25,02% wartości zadania, to jest w kwocie nie 

przekraczającej 152.600 zł przy całkowitym koszcie zadania 609.912 zł, koszt ten 
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został ustalony w oparciu o kosztorys inwestorski. W dniu 29.10.2015 r. Gmina 

Miasta Sanoka i Powiat Sanocki podpisały umowę Nr 243/10/2015 o udzielenie 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania w roku 2016 pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej ul. Podgórze w Sanoku” w ramach Programu 

Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury  Drogowej na lata 2016-2019. Zadanie 

to przeszło pozytywną ocenę Urzędu Wojewódzkiego i otrzymało dofinansowanie. 

Został wyłoniony wykonawca w drodze przetargu nieograniczonego, wykonawcą tym 

była firma STRABAG, która wykonała to zadanie za kwotę 463.147,05 zł brutto. 

Całkowity koszt zadania z wszystkimi pozostałymi rzeczami jak z nadzorem 

inwestorskim wyniósł 471.147,05 zł. W dniu 13 grudnia Regionalna Izba 

Obrachunkowa rozpatrywała sprawy związane z rozliczeniem i przekazaniem dotacji 

i uchwałą Nr XXVII/3555/2016 nakazała Gminie Miasta Sanok podjęcia przez Radę 

Miasta Sanoka odrębnej uchwały w zakresie zmniejszenia pomocy finansowej 

udzielonej jednostce samorządu terytorialnego. Po całkowitym rozliczeniu jakie 

otrzymaliśmy od Starostwa dotacja Gminy Miasta Sanoka powinna wynieść 117.900 

zł, a nie jak było zapisane w pierwotnej uchwale 152.600 zł, więc przedmiotowa 

uchwała doprecyzowuje dokładnie wielkość kwoty jaką miasto Sanok przekazuje na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej ul. Podgórze w Sanoku. Uchwała 

Regionalnej Izby Obrachunkowej nakazuje zmianę tej uchwały do dnia 27 grudnia br.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/247/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad.10. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miasta 

Sanoka wraz ze szczegółową inwentaryzacją”, z ewentualnym podjęciem 

uchwały w tej sprawie.  

 

Naczelnik Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Pani Aneta Kończak - 

Kucharz poinformowała, że program usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Miasta Sanoka wraz ze szczegółową inwentaryzacją został 

sporządzony z uwagi na zalecenia zawarte w „Programie Oczyszczania Kraju 

z Azbestu na lata 2009-2032” przyjętego uchwałą Rady Ministrów w dniu 14 lipca 

2009 r. Dokument ten został opracowany na zlecenie Gminy Miasta Sanoka przez 
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Pracownię Badań Środowiskowych i Gospodarki Odpadami Instytutu Gospodarki 

Surowcami Mineralnymi i Energią Polskiej Akademii Nauk w Krakowie.  

Program w sposób przejrzysty ujmuje zagadnienia ściśle związane z realizacją 

nałożonych na Gminę obowiązków. Wskazuje m.in. cele i zadania, a także ramy 

prawne w odniesieniu do zagadnień gospodarowania azbestem. Program wskazuje 

aktualny stan w zakresie wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Miasta 

Sanoka oraz określa harmonogram realizacji założeń wynikających z programu 

krajowego. Program wskazuje również na środki finansowe, niezbędne do jego 

realizacji z jednoczesną możliwością pozyskania środków zewnętrznych na usuwanie 

wyrobów azbestowych.  

Nadrzędnym celem programu jest bezpieczne dla życia i zdrowia mieszkańców 

Sanoka usunięcie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu miasta. 

Wyznaczony w programie rok graniczny 2032 - do którego wszystkie wyroby 

azbestowe winny zostać usunięte – został wyznaczony rozporządzeniem Ministra 

Gospodarki z dnia 13 grudnia 2010 r. w sprawie wymagań w zakresie 

wykorzystywania wyrobów zawierających azbest oraz wykorzystywania 

i oczyszczania instalacji lub urządzeń, w których były lub są wykorzystywane wyroby 

zawierające azbest. 

W wyniku przeprowadzonych badań ankietowych w terenie w miesiącu lipcu 

i sierpniu br. uzyskano łącznie 270 ankiet, w których sumarycznie wykazano 52351 

m2 wyrobów zawierających azbest, co odpowiada wagowo 576 tonom a objętościowo 

472 m3. 228 ankiet pochodziło z gospodarstw indywidulanych, 42 ankiety pochodziły 

z jednostek samorządu terytorialnego, ogródków działkowych, spółdzielni i wspólnot 

mieszkaniowych, firm, PKP i budynków MON – u. 

Zdecydowana większość stosowanych w badanych obiektach wyrobów 

zawierających azbest należy do grupy pokryć dachowych budynków. Są to głównie 

azbestowo-cementowe płyty faliste i płyty płaskie.  

Projekt dokumentu zgodnie z opinią Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska                      

w Rzeszowie z dnia 24 października br. oraz Podkarpackiego Państwowego 

Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Rzeszowie z dnia 30 września br.                         

nie wymaga przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.  

Gmina Miasta Sanoka już od 2004 r. organizuje odbiór, transport oraz 

unieszkodliwianie odpadów zawierających azbest. Łączna ilość odebranych od 

mieszkańców i poddanych unieszkodliwieniu odpadów w latach 2004-2015 wyniosła                    

ok. 216 ton.  

W roku bieżącym odbiór odpadów dokonany został przez Grupę Azoty Jednostkę 

Ratownictwa Chemicznego Sp. z o.o. z Tarnowa. W terminie do końca listopada br. 

zebranych zostało 52,5 tony odpadów. Całkowity koszt odbioru i utylizacji odpadów 

wyniósł 19.889 zł (koszt odbioru i utylizacji 1 tony wyniósł zgodnie z ofertą 378,84 zł). 

Koszty akcji zostały pokryte ze środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej.   

Biorąc powyższe pod uwagę, a także konieczność wdrożenia programu                            

do realizacji, proszę o podjęcie uchwały. 
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Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Radna Pani Teresa Lisowska poinformowała: Z zadowoleniem zapoznałam się z tym 

programem. Azbest, tak jak Pani Naczelnik mówiła, od 2004 jest usuwany, czy 

skutecznie, czy nie skutecznie, ocenia się, że jest to zaledwie w skali kraju ok. 10% 

wbudowanego materiału głównie na dachach budynków jednorodzinnych. Azbest był 

traktowany jako niezwykły materiał w latach 60-70, materiał niemal idealny odporny 

na ekstremalne temperatury ujemne, dodatnie, wytrzymały od ognia, wrzucony do 

ognia nie spala się, ani nie traci na wadze. Ta złota era w latach 60 -70 dotyczyła 

głównie pokryć dachowych, na nieszczęście okazuje się, że również były budowane 

materiały do przesyłania wody. Azbest miał szerokie zastosowanie w przemyśle m.in. 

do produkcji kloców hamulcowych, tarcz sprzęgłowych, płyt podłogowych, filtrów, 

w przemyśle piwowarskim, farmaceutycznym, wojskowych maskach gazowych czy 

w termosach. Pojawiał się tylko jeden problemem, mianowicie jest to materiał 

rakotwórczy, zwłaszcza z chwilą kiedy jest poddawany mechanicznej obróbce. 

Dobrze, że ten program się pojawił. Pani Naczelnik mówiła o ilościach i tonażu płyt 

azbestowo – cementowych wbudowanych w budynkach jednorodzinnych, również 

w budynkach firmowych, większość altanek, garaży również miało to pokrycie jako 

ten materiał rewelacyjny z lat 60-70. Znakomicie poradziły sobie do tej pory 

spółdzielnie mieszkaniowe, które ten azbest wbudowywany w ścianach pasmowych, 

w filarkach międzyokiennych był zabezpieczony przed wpływami czynników 

atmosferycznych zwłaszcza przy termomodernizacjach osłonięty, a więc nie 

poddawany korozji, czy obróbkom mechanicznym. Jeszcze raz podkreślam, świetnie, 

że taki program jest, tylko teraz bardzo optymistyczny program likwidacji azbestu do  

2032, czy będzie realny przy tym tempie utylizacji jak do tej pory, to się okaże, 

szacują różnie, że będzie to rok na pewno dwa tysiące setny, któryś tam.        

 

Przewodniczący Rady Miasta Pan Zbigniew Daszyk dodał: Mnie najbardziej 

bulwersowało zastosowanie azbestu do wygłuszenia komory silnika, w którym był 

przykrywany blachą perforowaną, w której ślusarze montując używali wiertarek 

pneumatycznych, wiercąc go i rozpylając ten azbest w powietrzu oraz wdychając go 

bez żadnych zabezpieczeń, ochronników.  

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący 

posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/248/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 
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Ad.11. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

korzystania z Parku Miejskiego w Sanoku”, z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie.  

 

Naczelnik Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Pani Aneta Konczak - 

Kucharz poinformowała, że z uwagi na nieaktualne dane administratora parku 

konieczne jest dokonanie zmiany „Regulaminu korzystania z Parku Miejskiego 

w Sanoku”, zatwierdzonego Uchwałą Nr XIX/172/11 Rady Miasta Sanoka z dnia 

20 grudnia 2011 r.  – w § 5 w/w regulaminu, jako administrator wskazany jest 

nieistniejący Wydział Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Zarządzania 

Kryzysowego. Stąd w przedłożonym regulaminie jako administrator parku 

wskazana jest Gmina Miasta Sanoka.  

Ponadto w związku ze zmianą ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach oraz zatwierdzeniem w dniu 6 września br. nowego 

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasta Sanoka” 

zachodzi konieczność zmiany zapisów dot. wyprowadzania na teren parku psów 

oraz zasad usuwania psich odchodów.  

Wprowadzenie regulaminu ułatwi zarówno Straży Miejskiej jak i Policji 

egzekwowanie zachowania ładu i porządku na terenie Parku Miejskiego 

w Sanoku. 

Przedkładając projekt niniejszej uchwały proszę o jej podjęcie.  

  

Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, z uwzględnieniem autopoprawki.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/249/16 głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie przekazania do korzystania 

części nieruchomości komunalnej na rzecz Dzielnicy Śródmieście, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotem niniejszego projektu uchwały jest wyrażenie 
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zgody przez Radę Miasta na przekazanie do korzystania i zarządzania 

nieruchomością gminną przez Radę Dzielnicy Śródmieście. Gmina Miasta Sanoka 

jest właścicielem wyodrębnionego lokalu składającego się z 5 pomieszczeń o łącznej 

pow. użytkowej 120,38 m2 oraz korytarza wraz z udziałem 1820/10000 częściach 

wspólnych budynku i takim samym udziałem w nieruchomości oznaczonej jako 

działka nr 1106/2  o pow. 0,0591 ha położona w Sanoku obr. Śródmieście przy ul. 

Jagiellońskiej 20. Lokal ten został oddany w administrację Sanockiemu 

Przedsiębiorstwu Gospodarki Mieszkaniowej. SPGM działając w imieniu Gminy 

Miasta Sanoka umową użyczenia z 11 grudnia 2013 r, przekazało część tego lokalu 

tj. 2 pomieszczenia,  Radzie Dzielnicy Śródmieście w celu prowadzenia działalności 

statutowej. Umowa użyczenia wygasła 10 grudnia 2016 r., a dalsze korzystanie na 

podstawie następnej umowy użyczenia, z uwagi na obowiązujące przepisy, nie jest 

możliwe. Stosownie do art. 48 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym jednostka 

pomocnicza jaką jest dzielnica zarządza i korzysta z mienia komunalnego oraz 

rozporządza dochodami z tego źródła w zakresie określonym w Statucie. Statut 

ustala również zakres czynności dokonywanych samodzielnie przez jednostkę 

pomocniczą w zakresie przysługującego jej  mienia. Zgodnie z załącznikiem nr 5 do 

Obwieszczenia Rady Miasta Sanoka w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

statutów jednostek pomocniczych, Dzielnica korzysta i zarządza przekazanym 

mieniem zgodnie z jego przeznaczeniem i na warunkach określonych w uchwale 

Rady Miasta. Ze względu na te przepisy nie jest możliwe dalsze udostępnianie 

Radzie Dzielnicy Śródmieście wyżej opisanej nieruchomości na podstawie umowy 

użyczenia.  Oddanie nieruchomości gminnej do korzystania i zarządzania przez 

Radę Dzielnicy Śródmieście na podstawie uchwały Rady Miasta Sanoka doprowadzi 

do uregulowania stanu prawnego w zakresie władania nieruchomością zgodnie 

z przepisami ustawy o samorządzie i zgodnie ze statutem. Niezbędne środki 

finansowe na utrzymanie lokali Rad Dzielnic tzn. środki na zakup energii, opłaty za 

telefony stacjonarne, ewentualne czynsze, jakieś pozostałe usługi, są zaplanowane 

w projekcie budżetu miasta na rok 2017, w 2016 roku była to kwota  55.000 zł, w tym 

ok. 2.500 zł było przeznaczone na lokal Dzielnicy Śródmieście. Podjęcie 

przedmiotowej uchwały nie spowoduje żadnych innych dodatkowych skutków 

finansowych, które miałyby wpływ na budżet miasta.     

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Zbigniew Daszyk  zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  
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Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/250/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

W tym miejscu obrad sesji prowadzenie objął Wiceprzewodniczący Rady Pan Roman 

Babiak.  

 

Ad.13. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie odpłatnego obciążenia 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działka nr 233/68 służebnością przesyłu sieci 

ciepłowniczej na rzecz SPGK  Sp. z o.o., z ewentualnym podjęciem uchwały 

w tej sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały został przygotowany 

w związku z wnioskiem, który wpłynął od Sanockiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w sprawie ustanowienia służebności przesyłu sieci 

ciepłowniczej, służebności polegającej na poprowadzeniu rur sieci ciepłowniczej 

w technologii preizolowanej, w dostępie do urządzeń przesyłowych w celu 

przeprowadzenia inspekcji ich stanu, usunięcia wszelkich usterek oraz awarii, 

konserwacji, remontów, w tym wymiany przewodów. Zgodnie z art. 305 Kodeksu 

Cywilnego nieruchomość można obciążyć na rzecz przedsiębiorcy, który zamierza 

wybudować lub którego własność stanowią urządzenia, o których mowa w art. 49 

Kodeksu Cywilnego prawem polegającym na tym, że przedsiębiorca może korzystać 

w oznaczonym zakresie z nieruchomości obciążonej zgodnie z przeznaczeniem tych 

urządzeń. Służebność przesyłu określa zakres w jakim przedsiębiorca przesyłowy 

może korzystać z cudzej nieruchomości ,na której znajdują się jego urządzenia, czyli 

wszelkie konstrukcje, instalacje tworzące linie do doprowadzenia, odprowadzania 

płynów, pary, gazu, energii elektrycznej i inne urządzania o podobnym 

przeznaczeniu. Źródłem służebności przesyłu powinna być umowa zawarta w formie 

aktu notarialnego między przedsiębiorcom przesyłowym i właścicielem gruntu. Zgoda 

na obciążenie nieruchomości gminnej, m.in. służebnością przesyłu, powinna być 

wyrażona przez Radę poprzez podjęcie stosownej uchwały. Na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka oznaczonej jako działka nr 233/68, która 

jest zlokalizowana u zbiegu ul. Kiczury i ul. Dmowskiego, została właśnie 

przeprowadzana sieć ciepłownicza w postaci rurociągu 2 razy po 125 mm,            

łącząca istniejącą myjnię z działka, która będzie dopiero zabudowana. Szerokość 

pasa technologicznego, czyli pasa służebności przesyłu to po 2m od osi rur sieci 

ciepłowniczej, długość linii po naszej działce to jest ok. 8,7 m, w związku z czym 

powierzchnia służebności, która obciąża naszą działkę wynosi 32,58 m2. Służebność 

zostanie ustanowiona bezterminowo za odpowiednim wynagrodzeniem, czyli 
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służebność przesyłu jest odpłatna. Wynagrodzenie zostało określone przez 

rzeczoznawcę majątkowego w wykonanym operacie szacunkowym na kwotę 1550 zł 

netto, do tej kwoty będzie doliczony podatek VAT. Gmina Miasta Sanoka nie poniosła 

tutaj żadnych kosztów ze względu na to, że operat szacunkowy został wykonany 

przez SPGK zgodnie z zapisami umowy na wejście w teren jeszcze przed 

wykonaniem tej inwestycji, także opłaty notarialne poniesie tutaj SPGK.  

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak  otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Roman Babiak  zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/251/16 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w  drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

położonych w Sanoku oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 543/1 

i 543/2 o łącznej pow. 0,0612 ha oraz 545/2 o pow. 0,0106 ha, z ewentualnym 

podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotem niniejszego projektu uchwały jest wyrażenie 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miasta Sanoka położonych w Sanoku obr. Olchowce przy ul. Mostowej,  

oznaczonych jako działki nr 543/1 i 543/2 o łącznej pow. 0,0612 ha i nr 545/2 o pow. 

0,0106 ha, łącznie powierzchnia wszystkich działek wynosi 0,0718 ha. Przedmiotowe 

działki przez wiele lat były wydzierżawiane na cele warzywnicze, rolne, czynsz 

dzierżawny wynikający z zarządzenia Burmistrza wynosi 14.40 zł rocznie. Ostatnia 

umowa dzierżawy wygasa z dniem 31 grudnia 2016 r. Dzierżawca został 

poinformowany o przeznaczeniu działek do zbycia i o tym, że działki nie będą już 

wydzierżawiane. Dla terenu, na którym położona jest nieruchomość brak jest 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, w takim przypadku ustalenie  

przeznaczenia tego terenu, określenie jego zagospodarowania i warunków 
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zabudowy następuje w drodze decyzji o warunkach zabudowy na wniosek inwestora 

dla konkretnego przedsięwzięcia inwestycyjnego. W wyniku realizacji tej uchwały 

Gmina uzyska dochód równy co najmniej wartości nieruchomości (plus jedno 

postąpienie), która ustalona została przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego 

na kwotę 54.775 zł.   

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący 

posiedzenie Pan Roman Babiak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/252/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

położonej w Sanoku przy ul. Polnej oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 801/4 o pow. 0,0562 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej 

sprawie.  

 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta 

Sanoka oznaczonej jako działka nr 801/4 o pow. 0,0562 ha położonej w Sanoku, obr. 

Śródmieście przy ul. Polnej. Przedmiotowa nieruchomość zgodnie z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego  „Jasna – I” terenu położonego 

w dzielnicy Śródmieście w Sanoku, zatwierdzonego przez Radę Miasta uchwałą 

z dnia 3 kwietnia 2008 r. przeznaczona jest pod budownictwo mieszkaniowe 

jednorodzinne. W wyniku realizacji uchwały Gmina uzyska w 2017 roku dochód 

równy co najmniej wartości nieruchomości (plus jedno postąpienie), która ustalona 

została przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 54.402 zł netto. 

Do wylicytowanej w przetargu ceny doliczony zostanie podatek VAT.  
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Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Roman Babiak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/253/16 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.16. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 1563 o pow. 0,0757 ha i nr 

1564 o pow. 0,0804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta 

Sanoka oznaczonych jako działki nr 1563 o pow. 0,0757 ha i nr 1564 o pow. 0,0804 

ha, położonych w Sanoku obr. Śródmieście przy drodze wewnętrznej bocznej od ul. 

Słowackiego, przy torach PKP, blisko ul. Śniegowej. Zgodnie z ustaleniem 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Jasna – I” terenu 

położonego w dzielnicy Śródmieście w Sanoku, zatwierdzonego przez Radę Miasta 

uchwałą z dnia 3 kwietnia 2008 r. nieruchomości te położone są na terenie 

oznaczonym w planie 5MN, czyli tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

Gmina stała się właścicielem tych działek w wyniku przeprowadzonego na tym 

terenie scalenia i nowego podziału nieruchomości, który był zatwierdzony przez Radę 

Miasta Sanoka uchwałą z dnia 12 stycznia 2016 r. W związku z tym, że działki te 

przeznaczone są w obowiązującym planie pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną należy przeznaczyć je do sprzedaży w drodze przetargów ustnych 

nieograniczonych. W wyniku realizacji uchwały w roku 2017 w budżecie może 

pojawić się dochód równy co najmniej wartości nieruchomości (plus jedno 

postąpienie), które zostały ustalone przez rzeczoznawcę majątkowe w wysokości 

55.300 zł netto – działka nr 1563, oraz 63.300 zł netto – działka nr 1564. Do 

wylicytowanej w przetargu ceny zostanie doliczony podatek VAT.        
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Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak otworzył dyskusję w tym punkcie 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Roman Babiak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/254/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta Sanoka 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki 540/1 o pow. 0,2076 ha i 540/2 

o pow. 0,1804 ha, z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.   

           

Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały dot. sprzedaży w drodze 

przetargu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasta Sanoka  położonych 

w Sanoku obr. Olchowce, na końcu ul. Mostowej  oznaczonych jako działki nr 540/1 

o pow. 0,2076 ha i 540/2 o pow. 0,1804 ha. Przedmiotowe działki położone są 

w terenie niezbudowanym, w sąsiedztwie działki Spółdzielni Mleczarskiej Mlekovita  

i działek będących własnością Stomilu. Na przedmiotowym terenie nie ma 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, więc przyszły inwestor jeśli 

cokolwiek będzie chciał zrobić to musi wystąpić o decyzję o warunkach zabudowy. 

Nabyciem przedmiotowych działek zainteresowana jest firma Pass - Pol, która 

poszukuje terenu na wybudowanie oczyszczalni ścieków technologicznych,  w tej 

chwili pod tym kątem, jest procedowana decyzja środowiskowa na wniosek firmy 

Pass – Pol. W wyniku realizacji uchwały Gmina uzyska dochód równy co najmniej 

wartości nieruchomości, które wycenione zostały przez rzeczoznawcę majątkowego 

na kwotę 237.500 zł, czyli po 61,20 zł za m2, działka nr 540/1 – 127.100 zł i działka nr 

540/2 – 110.400 zł.    

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  
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Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak otworzył dyskusję w tym punkcie 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Roman Babiak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/255/16 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. 

Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Miasta w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 

nieruchomości położonej w Sanoku obr. Dąbrówka przy ul. Zamenhofa 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 980/16 o pow. 0,0059 ha na 

rzecz właściciela nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 1296, 

z ewentualnym podjęciem uchwały w tej sprawie.  

 
Naczelnik Wydziału Geodezji, Architektury i Planowania Przestrzennego Pani Marta 

Kopacz poinformowała, że przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości położonej w Sanoku obr. Dąbrówka przy ul. 

Zamenhofa (w piśmie przewodnim był błąd, gdyż była wpisana ul. Broniewskiego). 

Przedmiotowa nieruchomość oznaczona jest jako działka nr 980/16 o pow. 0,0059 ha 

stanowiąca własność Gminy Miasta Sanoka. Podstawową sprzedaży jest art. 37 ust. 

2 pkt. 6 ustawy o gospodarce nieruchomości, który umożliwia sprzedaż 

nieruchomości gminnych w drodze bezprzetargowej w przypadku kiedy przedmiotem 

zbycia jest nieruchomość lub jej części, jeżeli mogą poprawić warunki 

zagospodarowania nieruchomości przyległej stanowiącej własność lub oddanej 

w użytkowanie wieczyste osobie, która zamierza tą nieruchomość nabyć  jeśli nie 

mogą być zagospodarowane jako odrębne nieruchomości. Z wnioskiem o sprzedaż 

przedmiotowej działki w drodze bezprzetargowej zwrócili się Pan Roman Mazur, Pan 

Marcin Szczudlik i Pani Katarzyna Mazur – Szczudlik będący współwłaścicielami 

nieruchomości przyległej oznaczonej jako działka nr 1296. Pan Roman Mazur 

dzierżawi wydzieloną część gruntu już od roku 2004  z przeznaczeniem na zieleń 

ozdobną izolacyjną, czynsz dzierżawny, który płaci zgodnie z zawartą umową wynosi 

13,38 zł rocznie, a umowa dzierżawy, która w tej chwili obowiązuje wygasa z dniem 

31 grudnia 2016 r. Przedmiotowa działka przeznaczona do sprzedaży, to pas gruntu 

o kształcie trójka o szerokości od 0 do 5 m, bezpośrednio przylegający do 

nieruchomości stanowiącej własność wnioskodawców, w terenie stanowiący skarpę. 

Sprzedaż działki pozwoliłaby na wykonanie przez wnioskodawców prac związanych 

ze stabilizacją tej skarpy i istniejącego ogrodzenia. Działka gminna jest mała i ze 
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względu na swój kształt na pewno nie może być zagospodarowana jako odrębna 

nieruchomość, tym samym spełnione zostały tutaj przesłanki art. 36 ust. 2 pkt. 6, 

które pozwalają na sprzedaż bezprzetargową działek gminnych.  W wyniku realizacji 

uchwały Gmina uzyska dochód równy wartości nieruchomości, która została 

określona przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 3.100 zł. 

Wszystkie koszty związane z przygotowaniem tej nieruchomości do zbycia ponosi 

nabywca co jest uwzględniane w protokole z rokowań, który stanowi podstawę 

zawarcia aktu notarialnego. Gmina Miasta Sanoka przy realizacji uchwały nie 

poniosła żadnych kosztów.     

 

Komisja Finansowo – Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Komisja Infrastruktury Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 

uchwały.  

 

Prowadzący posiedzenie Pan Roman Babiak otworzył dyskusję w tym punkcie.  

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Roman Babiak zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/256/16 głosowało 18 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

W tym miejscu obrad sesji prowadzenie objął Przewodniczący Rady Pan Zbigniew 

Daszyk.  

 

Ad.19. 

Podjęcie uchwały dot. planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Grażyna Rogowska – Chęć przedstawiła 

plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2017: 

 

Lp. Przedmiot kontroli 
Podmiot 

kontrolowany 
Termin kontroli 

1. 
Kontrola wycinki drzew i krzewów na gruntach 
będących własnością Gminy Miasta Sanoka  

za 2016r. 
Burmistrz 31.01.2017r. 

2. 
Kontrola rocznej inwentaryzacji w Urzędzie 

Miasta i jej rozliczenie za 2016r. 
Burmistrz 28.02.2017r. 
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3. 
Kontrola wydatkowanych środków na remonty 

mieszkań komunalnych za 2016r. 
Burmistrz 31.03.2017r. 

4. Analiza wykonania budżetu za 2016r. Burmistrz 31.05.2017r. 

5. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2017r. Burmistrz 31.08.2017r. 

6. 
Kontrola wykorzystania obiektów i wyniki 
finansowe w Miejskim Ośrodku Sportu 

 i Rekreacji w Sanoku za 2016r. 
Burmistrz 31.10.2017r. 

7. 
Kontrola  prawidłowości udzielania zamówień 

publicznych za 2016r. 
Burmistrz 30.11.2017r. 

8. 
Uczestnictwo członków Komisji Rewizyjnej  
w wybranych przetargach organizowanych 

przez Urząd Miasta w charakterze obserwatora. 
Burmistrz 

wg ustaleń 
Komisji 

 
Komisja Rewizyjna pozytywnie jednomyślnie zaopiniowała plan pracy na 2017 rok. 
  
Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk  otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Zbigniew Daszyk  zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/257/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.20. 

Podjęcie uchwały dot. zmiany uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. 

 
Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Daszyk poinformował: W poprzednim roku 

w uchwale powołującej Komisję wyznaczyliśmy termin  na 31 października 2016 rok. 

W związku z tym, że Rady Dzielnic ze względu na obciążenie przy pracach nad 

budżetem obywatelskim poprosiły o wydłużenie terminu zakończenia prac nad 

Statutem Dzielnic, zbiegło to się później w czasie z pracami  nad projektem budżetu 

i jakby zawieszono pracę Komisji Statutowej.  W związku z tym został przygotowany 

projekt uchwały o wydłużenie terminu prac Komisji Statutowej.     

 

Przewodniczący Komisji Statutowej Pan Janusz Baszak zaproponował termin 

wydłużenia do 31 marca 2017 r. 



 28 

 

Prowadzący posiedzenie Pan Zbigniew Daszyk  otworzył dyskusję w tym punkcie. 

 

Nie było chętnych do zabrania głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie 

Pan Zbigniew Daszyk zamknął dyskusję w tym punkcie i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem Uchwały Nr XXVIII/258/16 głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.21. 

Interpelacje.  

 

Odpowiedź na interpelacje radnego Jana Wydrzyńskiego stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad.22. 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Pan Maciej Drwięga zwrócił się z następującymi sprawami: 

- dot. budowy obwodnicy cyt.: „Przeczytałem komunikat, który pojawiał się po 

spotkaniu z 13 grudnia i dwie sprawy dla mnie są niejasne.  Po pierwsze czy będzie 

łącznik do ul. Okulickiego? Ja miałem wrażenie po przeczytaniu tego komunikatu, że 

nie będzie tego łącznika.   

Druga rzecz, to jest też napisane w tym komunikacie, że planuje się wykonać  11 km 

różnych dróg dojazdowych i ścieżek dla rowerzystów, więc proszę o informacje, czy 

będą te ścieżki rowerowe?   

Wiele osób, które posiada działki na przebiegu planowanej obwodnicy pyta kiedy 

mogą spodziewać się odszkodowań i jakie to będą kwoty?”  

- dot. bezpieczeństwa pieszych w ciągu ul. Beksińskiego i ul. Dworcowej cyt.; 

„W okolicach głównego wyjścia z firmy Pass – Pol w określonych godzinach 

pojawiają się tłumy ludzi, natomiast najbliższe przejścia dla pieszych są przy ul. 

Lipińskiego i z drugiej strony przy Dworcu Kolejowym i ludzie tam przechodzą jak im 

pozwala droga, bo nie ma przy tym zakładzie pracy przejścia dla pieszych. 

W  związku z czym proszę o zajęcie się tą sprawą.”  

- dot. terenu, na którym ma powstać Bricomarche cyt.:   „Teren między ul. Lipińskiego 

a torami kolejowymi jest w tej chwili używany jako parking i kiedy ruszy inwestycja 

Bricomarche to ja się zastanawiam gdzie te kilkadziesiąt samochodów, które są tam 

zaparkowane, pewnie przez pracowników Pass – Pol, może i w części Autosanu, 

zostanie przeniesionych.” 

- cyt.:  „Chciałbym wyrazić podziękowania dla Roberta Kościńskiego i dla Pana 

Ryszarda Bulwana z Generalnej Dyrekcji  Dróg Krajowych i Autostrad za to, że 
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dotrzymali obietnicy i przeprowadzili w części remont chodnika na ul. Lipińskiego 

w najbardziej zagrażających miejscach i część remontu chodnika przy Gimnazjum Nr 

3  po drugiej stronie przy sklepie AS.” 

- dot. ul. Lipińskiego cyt.: „Jeden z mieszkańców dzielnicy Posada zasugerował, że 

jeżeli będzie już ukończona obwodnica i odciąży ten ruch tranzytowy przez miasto, 

czy nie warto byłoby rozważyć przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ul. 

Lipińskiego, co by ułatwiło mieszkańcom górnej części Posady dojazd do środkowej 

części dzielnicy, przede wszystkim szkoła, kościół i kiedyś dworzec autobusowy”.       

- dot. wystroju świątecznego miasta cyt.:  „Jest takie odczucie wśród mieszkańców, 

że znowu nie ma równości miasta, że dzielnice peryferyjne takie jak Dąbrówka czy 

Posada są trochę na gorszej pozycji. Nie wiem czy możemy jeszcze coś z tym 

zrobić, do świąt zostało jeszcze kilka dni, ale jakby się udało to byłoby miło”. 

- dot. przebywania młodych ludzi na terenie Galerii Sanok cyt.:  „Czy przebywanie 

młodych ludzi, głównie uczniów, na terenie Galerii Sanok, ale nie w celach 

zakupowych, raczej rekreacyjno – towarzyskich jest jakoś monitorowane przez 

służby miejskie? Czy tam na terenie Galerii nie tworzy nam się powoli nowe miejsce 

przyjemne do spędzania wagarów, czy mamy na ten temat jakieś skargi, informacje? 

Mieszkańcy sygnalizowali to do Rady Dzielnicy, a ja to zgłaszam dzisiaj.”       

   

Radny Pan Krzysztof Banach zwrócił się z następującą sprawą cyt.: „Proszę 

o skierowanie informacji do Straży Miejskiej o przypilnowanie właścicieli terenów 

prywatnych  i różnych instytucji na terenie miasta Sanok o usuwanie śniegu, 

szczególnie przy intensywnych opadach i odśnieżanie chodników z terenów 

przyległych do tych budynków prywatnych, jak również posypywanie miejsc  

oblodzonych i niebezpiecznych.  

Proszę również o przypilnowanie przejścia dla pieszych przy ul. Podgórze, gdzie przy 

ostatnim remoncie ten próg został znacznie podwyższony i powstała tam 

niebezpieczna ślizgawka”.  

 

Radny Pan Witold Święch poruszył następującą sprawę cyt.: „Prosiłbym  

o zwrócenie uwagi wśród mieszkańców Sanoka na sposób ogrzewania, a dokładnie 

spalania paliw stałych w swoich kotłowniach, przede wszystkim chodzi o węgiel.  

W Rybniku jest taka akcja informowania mieszkańców o tym, aby węgiel spalać 

inaczej aniżeli tradycyjnie, czyli od góry, polega to na zapaleniu ogniska na węglu, 

całkiem inaczej ten węgiel się spala, o wiele efektywniej i przede wszystkim o wiele 

mniej jest szkodliwych substancji w powietrzu. Jadąc różnymi ulica Sanoka widać 

bardzo wyraźnie, że wielu mieszkańców tej metody nie stosuje i tak naprawdę 

szkodzi zdrowiu sobie i sąsiadom, bardzo często robiąc to nieświadomie.” 

 

Radny Pan Adam Kornecki zwrócił się z następującymi sprawami: 

- dot. słupa na ul. Okołowiczówka cyt.: „W kwietniu z Panem Burmistrzem Olejko 

wystosowaliśmy pismo do telekomunikacji w sprawie słupa znajdującego się na  

ul. Okołowiczówka, który jest mocno przechylony i mieszkańcy obawiają się 

o niebezpieczeństwo i nadal nic w tej sprawie się nie dzieje.”       
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- dot. odśnieżania cyt.: „Często mieszkańcy zgłaszają i sam też to zauważyłem, że 

służby, które odśnieżają ulice, śnieg z ulicy wyrzucają na chodnik i robi się breja, 

przez którą piesi muszą przejść, więc proszę o przypilnowanie tego tematu.”   

 

Radny Pan Marian Osękowski poruszył również kwestie spalania w piecach 

w domach prywatnych zwracając się z prośbą, aby Straż Miejska zainteresowała się 

tym tematem.  

 

Radny Pan Jakub Osika zwrócił się z następującymi tematami cyt.: „ 

- dot. mostku przy potoku Płowieckim  cyt.: „Ten mostek jest bardzo śliski, było już 

kilka poślizgnięć i żeby nie doszło do jakiegoś poważnego wypadku trzeba coś z tym 

mostkiem zrobić i to nie dotyczy tylko okresu zimowego, ale również okresu 

jesiennego”.   

- dot. przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ul. Zielonej – czy coś się dzieje w tym 

temacie?  

 

Zastępca Burmistrza Pan Edward Olejko ustosunkował się do spraw zgłaszanych 

przez radnych. 

Dot. budowy obwodnicy cyt.: „Obwodnica będzie realizowana w takim zakresie jak 

było zaproponowane tzn. z obwodnicy w rejonie ul. Okulickiego będzie 

wyprowadzony wyjazd, zjazd do łącznika. My na tym etapie realizować go nie 

będziemy, ale istnieje możliwość poprzez wyprowadzenie tego łącznika, skrócenie tej 

trasy. Natomiast na dzień dzisiejszy łącznik jako inwestycja miejska realizowana nie 

będzie. Będzie wyprowadzony zjazd w czasie kiedy będziemy mieli korzystniejsze 

uwarunkowania finansowe i będziemy mogli przystąpić do realizacji tego łącznika. 

W zbiorczym zestawieniu kosztów łącznik ten został wyceniony na 8.200.000 zł. 

Łącznik ten swojej roli nie spełnia, bo przekierunkowuje  cały ruch z ul. Okulickiego 

w kierunku obwodnicy do miasta i dopiero nawrót na rondzie przy ul. Konopnickiej 

daje możliwość dalszej jazdy w kierunku na Krosno, czy Rzeszów. W związku z czym 

ta inwestycja nie jest inwestycją priorytetową, jak Miasto będzie miało możliwości 

finansowe korzystniejsze, może przystąpić i jest wykonany w tym celu specjalny 

zjazd.  

Jeśli chodzi o ścieżki rowerowe wzdłuż obwodnicy, to nie są zaprojektowane jako 

ekstra ścieżki, są to drogi serwisowe, na których nie ma ograniczeń w postaci zakazu 

jazdy rowerem, tak, że te drogi serwisowe będą mogły spełniać rolę również dla 

ścieżek rowerowych. 

Jeśli chodzi o kwoty odszkodowań, to generalnie pod wszystkie drogi te, które są 

w terenach zabudowanych kwota jest 50 zł za m2, ale to jest kwota maksymalna. 

Każda działka będzie indywidualnie wyceniona przez  biegłego rzeczoznawcę. Do 60 

dni od wydania decyzji o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej, będą 

podejmowane wyceny i ewentualnie wypłaty. Kwoty w tej chwili nie są znane, 

maksymalna kwota, która my stosujemy przy wypłacaniu odszkodowań pod działki, 

które są pod drogi to jest kwota 50 zł, ale jeżeli są to działki rolne to te kwoty mogą 

być mniejsze. My również jako Miasto mamy znaczną powierzchnię tych działek, bo 
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ok. 14 ha, ale my dzisiaj nie wprowadzaliśmy do budżetu, bo nie mamy takiej wiedzy, 

w związku  z czym te kwoty są nieznane.” 

Dot. bezpieczeństwa pieszych w ciągu ul. Beksińskiego i ul. Dworcowej cyt.: 

„Zgadzam się z Panem Maciejem Drwięga odnośnie ruchu pieszych szczególnie po 

godzinie 15. Musimy powołać jakąś Komisję Bezpieczeństwa przy udziale Dróg 

Krajowych, bo ul. Beksińskiego i ul. Dworcowa  są ulicami krajowymi i będziemy 

próbowali szukać jakiegoś rozwiązania, które by zwiększyło bezpieczeństwo na tym 

odcinku, bo jest to rzeczywiście teren zagrożenia, szczególnie po godzinie 15. My 

wykonamy zatoczkę przy ul. Beksińskiego, ona jest w planie w budżecie, ale to 

rozwiąże tylko problem dla tych osób, które pójdą na wysokości sklepu Intermarche, 

natomiast dla wychodzących z tamtej strony ze Stomilu ten problem nie będzie 

rozwiązany w sposób prosty, ale podejmiemy temat.”  

Dot. terenu, na którym ma powstać Bricomarche cyt.:  „Jeśli chodzi o parking, to 

rzeczywiście będzie problem, bo jeżeli zostanie rozpoczęta budowa to na pewno 

zostanie wyłączony ten teren z użytkowania i będzie problem z zaparkowaniem. 

Może część miejsc parkingowych uda się gdzieś ulokować, ale będziemy to 

sprawdzać”. 

Dot. przebywania młodych ludzi na terenie Galerii Sanok cyt.: „Nie wiem czy 

ewentualnie my będziemy mogli jako Miasto skierować Straż Miejską do Galerii, bo 

to jest teren prywatny, ewentualnie możemy zasygnalizować Policji, aczkolwiek ja 

mam wątpliwości, czy właściciel Galerii nie będzie tutaj protestował, że na teren 

Galerii bez uzasadnionych powodów Policja czy Straż Miejska wchodzi.”  

Dot. odśnieżania cyt.: „Zlecimy Straży Miejskiej, żeby w sposób bardziej intensywny 

temu tematowi się przyglądnęła”.   

Dot. słupa na ul. Okołowiczówka cyt.: „Pismo skierowane zostało do firmy Orange, 

ale nie reagują. Jeszcze raz ponowimy ten wniosek”.  

Dot. mostku przy potoku Płowieckim cyt.: „Po ostatniej Komisji zleciłem Panu 

Ludwikowi Kopleńskiemu, żeby uruchomił firmę, żeby ten mostek objąć 

posypywaniem, szczególnie w okresie zimowym”.   

Dot. zmiany organizacji ruchu na ul. Zielonej cyt.: „Była Komisja bezpieczeństwa 

i żeby procedować ewentualnie ruch dwukierunkowy musi być zrobiony nowy projekt 

organizacji ruchu i zatwierdzony z tym, że wymagałoby to poszerzenia na pewnym 

odcinku tej ulicy, ale to musi wynikać z projektu organizacji ruchu i taki projekt 

zostanie zlecony. Komisja bezpieczeństwa już tym tematem się zajmowała”.   

 

Burmistrz Miasta Pan Tadeusz Pióro ustosunkował się do sprawach zgłaszanych 

przez radnych cyt.: „Zauważmy ten problem dwukierunkowość ewentualnie ruchu na 

ul. Lipińskiego, wierzymy, że ta ulica będzie poddawana procesowi remontu przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad, bardzo o to zabiegamy. 

W najbliższym czasie wybieramy się do Warszawy, jest już wybrany Generalny 

Dyrektor Dróg Krajowych i Autostrad, bo on będzie podejmował decyzję, żeby  

w budżecie znaleźć te pieniądze, to nie są aż takie duże pieniądze, żeby Generalna 

Dyrekcja nie znalazła, tym bardziej, że bardzo o to zabiegamy, bo boimy się, że po 

wybudowaniu obwodnicy Generalna Dyrekcja może przekazać tą drogę dla miasta 
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jako wewnętrzny ruch.  Według Generalnej Dyrekcji ruch się zmniejszy na  

ul. Lipińskiego w pierwszym okresie czasu ok. 40%, docelowo mniej więcej 

Generalna Dyrekcja uważa, że to będzie ok. 50% mniejszy ruch na ul. Lipińskiego, 

ale ten ruch dalej będzie tam funkcjonował.   

Jeżeli chodzi o Galerię Sanok, to uruchomimy Policję, są tam funkcjonariusze 

zajmujący się młodzieżą, żeby zobaczyć co się takiego dzieje w tej Galerii, czy 

rzeczywiście nie ma tam jakiegoś znaczącego elementu wagarowania, czy nie tworzy 

się tam jakaś grupa. 

Jeżeli chodzi o ozdoby świąteczne to będziemy je poszerzać, tak jak również 

poszerzamy flagowanie miasta, bo na święto 3 Maja ten zasięg oflagowania miasta  

na pewno będzie większy niż jest w tej chwili, ale wszystkich ulic w mieście nie 

ozdobimy ani nie oflagujemy. Przygotowujemy zarządzenie, które drogi będą 

flagowane, gdzie będą ozdoby świąteczne, będziemy to poszerzać, ale nie wszystkie 

drogi w mieście będą oflagowane i nie wszędzie będą ozdoby świąteczne.     

Zgadzamy się z tym odśnieżaniem i Straż Miejska będzie to pilnować, ale ja mam 

nadzieje, że zimy nie będzie, bo chcieliśmy robić różne inwestycje chociażby przy 

szkole podstawowej nr 2, a potrzebujemy temperatury dodatniej. Również zwracamy 

uwagę na to, że przy odśnieżaniu dróg, jeżeli jest droga dość wąska jedzie pług 

i zajeżdżając jakby wsypuje część tego śniegu znowu na chodnik i rozmawialiśmy 

z firmami, które odśnieżają drogi, żeby nie utrudniać odśnieżania chodników przez 

mieszkańców. Na ten problem będziemy intensywnie zwracać uwagę.      

Na pewno dużym problemem i to nie tylko w Sanoku jest spalanie w piecach, jest to 

jeden z elementów zanieczyszczenia środowiska, drugi to jest ruch komunikacyjny. 

Natomiast nie do końca jest to takie proste, żeby Straż Miejska wchodziła do domu 

i patrzyła czym się tam pali. To co powiedział radny Pan Witold Święch to na pewno 

pójdzie taka informacja i również pójdzie informacja uczulająca ludzi na spalanie 

odpadami wszelkimi w paleniskach gdzie temperatura jest stosunkowa niska i to 

zanieczyszczenie idzie w powietrze. My ten problem zauważamy i w pierwszej 

kolejność musi tutaj być mocna edukacja  i taka edukacja będzie kierowana i pójdzie 

poprzez różne przekaźniki medialne i czasopisma.”  

 

Ad.23. 

Zamknięcie obrad. 
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